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1. Kokouksen avaus 

Jalostusneuvoja Seppo Tarvainen avasi kokouksen klo 10.30. 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Seppo Tarvainen ja sihteeriksi Tuija Hietanen. 

3. Ääntenlaskijoiden valinta 

Ääntenlaskijoiksi valittiin Nina Pärssinen ja Irmeli Mölsä. 

4. Todetaan läsnäolijat ja äänimäärät 

Osallistujia oli 49 henkilöä. 

5. Työjärjestyksen hyväksyminen 

Työjärjestys hyväksyttiin. 

6. Pentuekyselyn vastaukset 

Katja-Pyrhönen-Harju esitteli pentuekyselyn tulokset, johon oli 14 kasvattajaa vastannut. 

7. Jalostusvaatimuksen täyttävä yhdistelmä (toimikunta) 

Seppo Tarvainen esitteli jalostusvaatimusten täyttävän yhdistelmän kriteerit, joihin ei tullut 
muutoksia. 

8. Jalostusuroslista (roturyhmä) 

Seppo Tarvainen esitteli jalostusuroslistan kriteerit, joihin ei tullut muutoksia. Toiveena oli 
saada urosten valokuvat mukaan listalle. 

9. Terveystutkimukset / terveysilmoitus 

Katja Pyrhönen-Harju esitteli terveysilmoitusten tarkoituksen. 87 ilmoitusta oli tehty vuoden 
aikana.  

10. Pevisa- ja uusi JTO vuoden 2026 alusta 

Katja Pyrhönen-Harju esitteli Pevisan sekä JTO:n, jota ollaan uusimassa vuonna 2026. 
Molemmista keskusteltiin ja päätettiin, että nykyisillä mennään ja lisäksi suositellaan selkä 
kuvauksia luustokuvauksien yhteyteen. 



SAKSANSEISOJAKERHO LKSS roturyhmä 
Kokouspöytäkirja, 20.4.2024 
Sivu 2 

OCD tutkimus ehdotettiin pakolliseksi. Asiasta äänestettiin käsin viittaamalla ja enemmistö 
ei kannattanut ehdotusta, joten päätettiin seurata tilannetta ensi vuoteen asti.  

11. Menestyneet lyhytkarvaiset saksanseisojat 2023 

Katja Pyrhönen-Harju esitteli menestyneet lyhytkarvaiset saksanseisojat. 

12. Lyhkäripäivän jatko 

Seppo Tarvainen esitteli suullisesti aikaisemman lyhkäripäivän 2022, joista viimeinen 
vuodelta 2023 peruutettiin vähäisen osallistujamäärän vuoksi. Keskusteltiin päivien 
tarpeellisuudesta. Ehdotettiin, että pidettäisiin joka toinen vuosi ja seuraava järjestetään 
vuodelle 2025. Ehdotus hyväksyttiin. 

13. Jalostusneuvojan valinta 

Maarit Seppänen oli erovuorossa, eikä ollut enää käytettävissä. Hänen tilalleen ehdotettiin 
Matti Kylävainiota. Muita ehdokkaita ei asetettu, joten Matti Kylävainio valittiin uudeksi 
jalostusneuvojaksi. 

14. Muut esille tulevat asiat  

Muita esille tulleita asioita ei ollut. 

15. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.45. 

 


